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Interpellation - Främjande av gårdsförsäljning 
av alkoholhaltiga drycker 
Gårdsförsäljning av alkoholhaltiga drycker är en viktig fråga för småskaliga producenter och 
lokal näringslivsutveckling. Att kunna sälja direkt till konsumenter stärker lokala företag och 
främjar turism.   

Men nu hotar Folkhälsomyndigheten att stoppa denna utveckling genom orimliga riktlinjer. 
Bland annat föreslås att varje besök ska inledas med en muntlig föreläsning om alkoholens 
skadeverkningar vilket förvandlar en guidad tur till ett seminarium. Dessutom ska varje gäst 
få ett tryckt informationsblad ett krav som inte gäller restauranger, barer eller ens 
Systembolaget. 
  
Gårdsförsäljningen riskerar att bli tandlös om den begravs i byråkrati. Därför är det nu 
avgörande att Gävle kommun, som spelar en nyckelroll i tillståndsprocesserna, gör allt de 
kan för att implementera lagen med minsta möjliga krångel. 
  
 
Med anledning av ovanstående frågar jag Socialnämndens ordförande följande: 
  

1. Kommer socialnämnden utreda möjligheterna att underlätta för producenter av 
alkoholhaltiga drycker att bedriva gårdsförsäljning inom rådande lagstiftning? 

  
2. Kommer socialnämnden arbeta för och påverka nationell lagstiftning så att 

gårdsförsäljning kan ske på ett ansvarsfullt sätt, med fokus på folkhälsa och 
konsumentskydd? 

  
3. Kommer socialnämnden stödja initiativ som främjar lokal dryckesproduktion genom 

näringslivssatsningar och marknadsföring av Gävle som en destination för 
småskaliga producenter? 
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